
  
 

 

ZÁPIS ZE SCHŮZE PŘEDSTAVENSTVA FAKULTNÍHO KLUBU BION 

Datum konání: 3.3.2019 

Místo konání: Předsálí Fakulty 

Předsedající: Martin Mleziva 

Zapisovatel: Matěj Krása 

 
 

Přítomní členové Představenstva: Martin Mleziva, Matěj Krása, Alžběta 

Bartošková, Tomáš Nagy, Štěpán Němec, Kateřina Pánková, Alžběta 

Šimurdová 

Přítomní hosté: Tomáš Pokorný 

 
Program schůze:  1) Schválení programu schůze  

2) Schválení zápisu z minulého zasedání  

3) Shrnutí současného stavu klubu  

4) Odpouštění členského příspěvku pro nefunkčnost sítě  

5) Rozpočet Kladenského Majálesu 

Zápis ze schůze:  1) Schválení programu schůze Hlasování: 7-0-0 - schváleno 

2) Schválení zápisu z minulého zasedání Hlasování: 7-0-0 - 

schváleno 

3) Shrnutí současného stavu klubu: Představenstvo shrnulo 

současný stav klubu.  



  
 

4) V zimním semestru nefungovala 100% registrace nových 

členů, kvůli problémům se systémem KrlStin. Z tohoto 

důvodu fungoval internet i osobám, které členský příspěvek 

nezaplatily. Návrh odpustit příspěvek pro letní semestr těm 

kteří platili zimní. Hlasování 3:0:4 Návrh nepřijat. 

Bylo navrženo těmto poctivým členům kompenzovat ztrátu 

tím, že jim FK Bion koupí lístky na fakultní ples. Hlasování 

5:0:2 Návrh přijat 

5) Tomáš Pokorný přednesl rozpočet na majáles. Hlasování o 

rozpočtu 7:0:0 Rozpočet přijat 


